
Van: Milieudefensie Venlo [mailto:milieudefensievenlo@gmail.com] 
Verzonden: dinsdag 6 maart 2018 12:50 
Aan: DL_Raadsgriffie 
Onderwerp: Veldonderzoek windturbines 

Geachte Griffier, 

Vriendelijk verzoek onderstaande door te zenden aan de Raadsleden en het College van B&W 

https:/ /mi lieudefensievenlo. word press.com/2018/03/05/i n-aanloop-naa r-het-raadsbeslu it-over -de 
wi ndtu rbines-i n-blerick-op-12-maart-2018/ 

Ik begrijp heel goed dat mijn wijkgenoten zoiets hebben van "Blerick is alwéér het haasje, als afvoerputje 
van Venlo", met deze windturbines. Maar ook zij moeten voor ogen blijven houden dat juist déze turbines 
het begin zullen zijn van eindelijk gezondere lucht, en minder lawaai van de snelwegen. (Persoonlijk vind ik 
de abonimale luchtkwaliteit het ergst, lawaai kan ik binnenshuis 'overstemmen' met een vochtslurper ;-) Het 
is alleen nooit lekker "buiten zitten" hier. Niet qua geluid, en al helemaal niet qua luchtkwaliteit. En hier 
groeien wél kinderen in op. 

Venlo kan laten zien dat zij de eerste plek in Europa zijn waar elektrische vrachtwagens massaal groene 
stroom kunnen gaan laden. En echt, daarvoor zijn heel veel grote, diverse kleine windturbines, en álle 
daken vol zonnepanelen nodig. Het is geen sprake van of-of. Ik verheug me, net als 

, op "thuiskomen naar de windturbines", die bij ons straks heel zorgvuldig door een 
landschapsarchitect zijn geplaatst. Nu ik in Neer ben geweest en bij die turbines heb gestaan, ze 
beschouwd heb op 2 km afstand waar het 'dorpje' in hun slagschaduw begint, vind ik die in Neer eigenlijk 
belachelijk klein :p 

En het is ook nog eens zo, hoe hoger, hoe verder weg het geluid! Het was overigens van 
, die het omschreef als 'straaljagergeluid in de verte' (Is eerder geciteerd volgens mij en dat 

werd als heel negatief uitgelegd) Maar hij vindt dat helemaal geen vervelend of storend geluid, ook niet 's 
nachts. Eerder rustgevend ... Je moet het dus niet zien als een straaljager die door een geluidsbarrière heen 
breekt. .. Hij is in elk geval zelf heel positief en dát werd er nooit bij verteld. En ja, hij heeft dan die 
glasvezelkabel, maar hij betaalt er ook extra veel voor! 

Met vriendelijke groet, 

, contactpersoon voor Milieudefensie Venlo. 


